
J E G Y Z Ő K Ö N Y V

Készült: Balmazújváros  Város  Polgármesteri  Hivatal  dísztermében  Balmazújváros  Város 
Önkormányzat Képviselő-testületének 2012. augusztus 06-i rendkívüli nyílt üléséről.

Jelen vannak: Koroknai Imre alpolgármester
Blaskó Sándor, Csonka-Kis Pál, Demeter Pál, Iszák László, Kádár Imre, Szabóné Sándor Judit 
képviselők. 

Polgármesteri  Hivatal  részéről  :   Dr.  Veres  Margit  jegyző,  Szabadi  Magdolna  közoktatási 
ügyintéző.

Továbbá:
Egyesített Óvoda és Bölcsőde Intézmény részéről: Vezendi Andrásné intézményvezető.

Koroknai Imre: Jó reggel kívánok. Tisztelettel köszöntöm a megjelent képviselőket, illetőleg 
minden  kedves  megjelent  vendéget  a  2012.  augusztus  6-i  rendkívüli  Képviselő-testületi 
ülésünkön.  Megállapítom,  hogy  a  Képviselő-testület  határozat  képes.  A  napirendek  kapcsán 
mindenki számára köztudott, hogy egy napirendi pont miatt gyűltünk össze a mai napon, de az 
anyagból kiderül, hogy ez még sem így lett,  két napirendünk lesz, annak érdekében, hogy ne 
kelljen újabb testületi  ülést  összehívni  1-2 napon belül.  Egyetlenegy napirendünk van, ami  a 
nyilvános ülés keretében valósul meg, majd a második napirendünk pedig zárt  ülés keretében 
kerül  megtárgyalásra.  A  napirenddel  kapcsolatban  van-e  valakinek  hozzászólása?  Szavazásra 
bocsájtom a napirend elfogadását.

Balmazújváros Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal elfogadta a  
napirendet.

1. napirend: Előterjesztés helyi esélyegyenlőségi program megalkotása tárgyában.
Előterjesztő: Dr. Tiba István polgármester

Koroknai Imre: Az előterjesztéssel kapcsolatban kérdezem a Tisztelt képviselőket, hogy van-e 
kérdésük? Vélemény?

Demeter Pál: Köszönöm a szót alpolgármester úr. Amikor először elolvastam az előterjesztést 
egyből eszembe jutott, hogy milyen is ez a liberális demokrácia, amiben élünk, hiszen bizonyos 
támogatásokat,  pályázatokat,  Európai  Uniós  támogatásokat  csak  akkor  kaphatunk  meg,  ha 
esélyegyenlőségi programok alkotunk. Félreértés ne essék, pártolom az esély egyenlőséget csak 
sajnos  az  esélyegyenlőségről  nem azok a  magyarok  jutnak eszembe,  akik  önhibájukon kívül 
veszítették el az állásaikat és tartósan munkanélküliek lettek, nem a banki károsultak, nem azok 
az  emberek,  akik  a  multiknál  éhbérért  dolgoznak,  nem  azok  a  kisvállalkozók,  akiknek 
mérhetetlen  adóterheket  kell,  hogy elviseljenek,  nem azok a  határon túli  magyar  testvéreink, 
akiket nap mint nap megaláznak, megvernek csak azért mert magyarok és ha már náluk tartunk 
nem a Temerini fiúk jutnak eszembe, nem a felvidéki magyarok, akiktől elveszik az úgynevezett 
szlovák állampolgárságukat és hogy a közelmúltnál maradjak nem azok a nagyváradi fiúk, akiket 
legutóbb is megvertek. Úgyhogy félreértés ne essék én nem vagyok az esélyegyenlőség ellen, de 
azt  hiszem egy kicsit  ebben az  irányban  kellene  ezeket  a  dolgokat  mozdítani.  Tudom,  hogy 
nemmel  nem szavazhatok,  hiszen akkor jelentős  pénzektől,  összegektől  esne el  településünk, 
kíváncsian fogom várni egyébként az esélyegyenlőségi programot és bocsánatot szeretnék kérni, 
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hogy egy kicsit elkanyarodtam az előterjesztéstől, de azt gondolom, hogy a tisztesség az diktálta, 
hogy ezt elmondjam.

Koroknai  Imre: Köszönöm  szépen  a  képviselő  úr  véleményét.  A  helyi  esélyegyenlőségi 
programról van szó, tehát erre egy kicsi szeretnék reagálni. A képviselő úr, aki úgy gondolom, 
hogy egy olyan jelenségről beszélt,  ami természetesen ismert sokunk előtt, sok magyar ember 
előtt, helyi egyenlőségi programról beszélünk most itt. És még egyszer, ugye ezt már többször 
elmondtuk,  hogy az  országos politikát  a  helyi  politizálástól  ezen  a  platformon különítsük el. 
Kérem  a  képviselő  urat,  hogy  esetleges  hasonló  előterjesztésnél  ilyen  szempontot  vegyen 
figyelembe. Egyébként én a jelzésénél arra gondoltam, hogy talán azt kérdezi meg, hogy Vezendi 
Andrásné milyen összegért készíti el az esélyegyenlőségi programot. Ha már az én gondolatomat 
hoztam  elő,  akkor  szeretném  elmondani,  hogy  ezt  az  intézményvezető  asszony  a  szakmai 
tudásának  birtokában  fogja  elkészíteni  és  nyilván  a  város  helyzetére  való  tekintettel  ezt  a 
tevékenységét ingyenesen fogja végezni. Azt hiszem ez is egy olyan gesztus, ami helyi szinten 
nagyon  példamutató  lehet.  Kérdezem a  képviselőket,  hogy további  véleményre  van-e  igény? 
Amennyiben nincs, szavazásra bocsájtom a napirendi pontot. Kérem amennyiben elfogadják az 
előterjesztést szavazzanak igennel.

Balmazújváros Város Önkormányzat Képviselő-testülete 4 igen, 3 tartózkodás szavazat mellett  
meghozta az alábbi határozatot:

245/2012. (VIII. 06.) számú határozat

Helyi esélyegyenlőségi program megalkotása tárgyában

Balmazújváros  Város  Önkormányzat  Képviselő-testülete  a  helyi  esélyegyenlőségi  programok 
elkészítésének  szabályairól  és  az  esélyegyenlőségi  mentorokról  szóló  321/2011.  (XII.27.) 
Kormányrendelet  8.  §  (1)  bekezdése  alapján  Vezendi  Andrásnét,  az  Egyesített  Óvoda  és 
Bölcsőde Intézmény vezetőjét bízza meg a helyi esélyegyenlőségi program megírására felkészítő 
képzésen  való  részvételre,  majd  ezt  követően,  az  érintett  területek  felelőseit  bevonva 
Balmazújváros Város Önkormányzat Esélyegyenlőségi Programjának elkészítésével.

Határidő: folyamatos
Felelős: Vezendi Andrásné
 
Koroknai Imre: Tisztelt képviselők, akkor zárt ülésre kerül sor, előtte egy fél perc technikai 
szünetet rendelek el. Minden kedves vendégnek pedig köszönöm a megjelenést.

K. m. f.

Dr. Tiba István       Dr. Veres Margit
 polgármester   jegyző

Posta Erika
jegyzőkönyvvezető
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